附件2：
Requirements
Entries should be written submissions of a maximum of 500 words. These submissions can be complemented with photos, videos and links to websites.

The submission should meet the following requirements:
1.     The foreign direct investment (FDI) should be related to an activity that contributes to the decarbonization of the economy, including investment in renewable energy, increased energy efficiency, carbon storage, circular infrastructure, etc.
2.     The project was initiated or realized in the period 2021–2023.

The submission should include:
1.     A description of the foreign direct investment project in terms of:
volume (in US dollars)
sub-sector or activity
number of jobs created (kind and quality of the jobs/gender related information)
the contribution to decarbonization in qualitive and/or quantitative terms
effective contribution to the Sustainable Development Goals (SDGs) --see assessment criteria.
2.     An explanation on the role that the organization (IPA, OIA, SEZ or association) played in the realization of the project and, if applicable, in maximizing the project’s impact.
3.     Innovative approaches to the promotion or facilitation of the project.

Assessment criteria

Entries will be evaluated based on the following elements:
Project quality and SDG impact
 Quality and added value of the investment project.
 The contribution to decarbonization in qualitative and/or quantitative terms.
 Effective contribution to the realization of the UN SDGs, particularly SDG 7, SDG 9, SDG 11, SDG 13 and SDG 17.
 Contribution to any other SDGs .

Role of the organization
 Role of your organization in promoting or facilitating the project.
 Innovative approaches to the promotion or facilitation of the project.
Entries will also be reviewed against the size and development level of the local or beneficiary economy.

中文翻译（仅供参考，请以英文原文为主）

提交项目相关要求：
应为不超过500字的书面提交。这些提交可以用照片、视频和网站链接来补充。
提交应满足以下要求：
1.外国直接投资应与有助于经济脱碳的活动相关，包括对可再生能源、提高能源效率、碳储存、循环基础设施等的投资。
2.该项目是在2021-2023年期间启动或实现的。
提交的内容应包括：
1.关于外国直接投资项目的说明：
总量（美元）
分领域或活动
创造的就业数量（就业种类和质量/性别相关信息）
从定性和/或定量角度对脱碳的贡献
对可持续发展目标（SDG）的有效贡献——见评估标准。
2.解释所在单位在实现项目方面以及在适当情况下在最大限度地扩大项目影响方面发挥的作用。
3. 项目促进的创新方法。


评估标准
提交项目将根据以下要素进行评估：
项目质量和可持续发展目标影响
1、投资项目的质量和附加值。
2、在质量和/或数量方面对脱碳的贡献。
3、为实现联合国可持续发展目标，特别是可持续发展目标7、可持续发展目标9、可持续发展目标11、可持续发展目标13和可持续发展目标17做出有效贡献。
4、对任何其他可持续发展目标的贡献。

所在单位的作用
1、您的单位在促进或促进项目中的作用。
2、项目促进的创新方法。

提交项目还将根据当地或受益经济的规模和发展水平进行审查。








